
Kære Kulturudvalg 

 

Vi har i refusionsudvalget - nedsat af kulturministeren under Slots - og 

Kulturstyrelsen - lavet vedhæftede indlæg som vi hermed distribuerer til jer 
kulturordførere - og tillykke forresten med at I igen er blevet valgt til 

folketinget. 

 

Udover at sende indlægget til jer og ministeren sender vi det også til interesse 
organisationer og relevante medier 

Vi er som det fremgår af indlægget - bekymrede for effekten af nedlæggelsen. 

 

Vi kan ikke forstå bevæggrundene for nedlæggelsen, udover en meget lille 
besparelse, som også ville kunne opnåes hvis man slankede udvalget lidt og 

ændrede i bekendtgørelsen så man havde en mere smidig 
godkendelsesprocedure. 

Beslutningen virker lidt hovsa-agtig og det undrer os, at os der ved noget om 

arbejdsgange, behov og faldgrupper ikke er blevet hørt inden beslutningen. 
Vi stiller meget gerne op til møder og dialog om udmøntningen af de 

ændringer Scenekunstaftalen lægger op til. 
 

Vh. Lars Dammark, formand for refusionsudvalget 
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